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 Иницијатива Не давимо Београд саопштила је да њени активисти нису учествовали у
оштећењу фонтане на Славији, како тврди градски менаџер Горан Весић. Иницијатива је
указала и на лоше изведене радове на Славији због којих је велики део плочника на
реконструисаном тргу већ попуцао.

  

  Иницијатива Не давимо Београд саопштила је и да ће ако буде одлучила да рашрафи
“певајући споменик корупцији, бесмислу и ревизионизму на Славији”, о томе унапред
обавестити јавност, а након самог чина послати саопштење и пратеће фотографије, као
што су радили и досад.   

“За разлику од бахатих насилника на власти, ми наше акције спроводимо потпуно
отворено и уз позив јавности да нам се у њима прикључи”, поручују из Иницијативе.

  

Не давимо Београд додаје и да су тврдње градског менаџера део двогодишње прљаве
кампање против Иницијативе којом се, како наводе, грађани доводе у заблуду, а свака
критика онемогућава.

  

Циљ оптужби је, како додају, да се скрене пажња са катастрофалне реконструкције
трга Славија.

  

После свих проблема који су направљени у моторном, пешачком и бициклистичком
саобраћају на Славији, јуче су испливала сведочанства о лошим грађевинским радовима,
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истиче иницијатива Не давимо Београд која је уз саопштење доставила и фотографије
на којима се види да је плато на Славији испуцао на пуно места, да су плоче услед лоше
поставке подигнуте, накривљене и испале, а да читава поља недостају и спојеви се
крње.
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